
Zápisnica 

zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania a mládeže Mestského zastupiteľstva v Rožňave  

dňa 01.12.2021 

 

Zasadnutie KVaM sa uskutočnilo online, formou videokonferencie prostredníctvom platformy 

MS Teams. 

        Zasadnutie komisie otvoril jej predseda Mgr. Eduard Mihók, privítal všetkých prítomných 

a oboznámil ich s programom zasadnutia. Všetci prítomní členovia komisie  súhlasili s 

navrhnutým programom rokovania komisie a jednomyseľne ho schválili.  

Číslo hlasovania: 1   

Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania  

 

Číslo uznesenia:   - 

Členovia komisie hlasovali:  5 hlasovali za,  4 neprítomní 

 
1/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Ing. 

Edita 

Juhászová 

6/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

7/ Mgr. 

Zuzana 

Hamelliová  

8/ Mgr. 

Blanka 

Boldiová 

9/ Ing. 

Róbert 

Benik 

za za za neprít. za 

 

za 

 

neprít. neprít. neprít. 

 

 

k bodu č. 1 

Návrh na schválenie 4. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov RO a PO na rok 

2021 

Materiál vypracovala a predložila:  Michaela Erősová 

Návrh na 4. zmenu rozpočtu v roku 2021 spočíva hlavne v zmene príjmovej a 

výdavkovej časti na základe predpokladaného plnenia ku koncu roka 2021. Návrh bol 

zostavený ako prebytkový. V príjmovej časti je návrh znížiť príjmy za prenájom priestorov a 

objektov a rovnako aj za príjem z jarmokov a to z dôvodu nepriaznivej pandemickej situácie, 

kvôli ktorej sa neuskutoční ani vianočný jarmok. Takisto pri príjme za opatrovateľskú službu a 

matriku nie je predpoklad k  plneniu v navrhovanej výške. Pre vyšší záujem občanov o 

používanie práčovne je návrh navýšenia rozpočtu tejto položky. Zároveň je návrh navýšiť 

príjem za stravné v materských školách, kde by za predpokladu, že MŠ zostanú naďalej 

otvorené, malo byť plnenie vyššie. V časti dotácie sa upravujú normatívne a nenormatívne 

finančné prostriedky na základe oznámení z Okresného úradu po prepočte žiakov k 15.09.2021 

– úpravy sú za mzdový normatív, prevádzkový normatív, zmeny v dotáciách na dopravné, pre 

žiakov zo znevýhodneného prostredia, na vzdelávacie poukazy a príspevok na špecifiká – 

školský digitálny koordinátor a Covid-19. Ďalej je navýšená dotácia pre Spojenú školu na 

projekty POP. Zároveň Spojená škola získala kapitálovú dotáciu na opravu havarijného stavu 

strechy. V kapitálovom rozpočte v príjmovej a rovnako vo výdavkovej časti je návrh vypustiť 

rozpočet na učebne základných škôl – SŠ Spojená, ZŠ Pionierov, ZŠ Zlatá a rekonštrukciu 

kúpaliska z dôvodu nerealizovania týchto projektov. 

Diskusia: Mgr. Matúš Bischof: sa bližšie informoval o aké konkrétne zmeny v položkách 

školstva sa v návrhu jedná: p. Erősová odpovedala: jedná sa o úpravy normatívu k 15.9.2021, 

zmeny na základe dohodovacieho konania, prevádzka školy na žiaka 30€, vzdelávacie poukazy, 



dopravné žiakov, odmeny pre zamestnancov 1x100€ a 1x200€; všetky konkrétne zmeny sú 

uvedené v dôvodovej správe Program 9 Vzdelávanie. 

Richard Szőllős: informoval, že ZŠ-Zlatá bol v 2. kole schválený projekt MŠVVaŠ SR 

„Modernejšia škola“. 

 
Číslo hlasovania: 2   

Bod rokovania:  Návrh na schválenie 4. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov RO a PO na rok  

                            2021 

Členovia komisie hlasovali:  6 hlasovali za,  3 neprítomní 
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Uznesenie č. 01/12/2021– komisia vzdelávania a mládeže po prerokovaní materiálu odporúča 

schváliť  4. zmenu rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov RO a PO na rok 2021  

 

k bodu č. 2 

Delegovanie zástupcov zriaďovateľa do rady školy pri Materskej škole, Ul. kozmonautov 

1793/14, Rožňava 

 

Materiál vypracovala a predložila:  Mgr. Alžbeta Tamásová 

Rada školy alebo rada školského zariadenia sa ustanovuje na svojom ustanovujúcom 

zasadnutí v základných školách, v stredných školách, v materských školách, v jazykových 

školách, v špeciálnych školách, v základných umeleckých školách a v školských zariadeniach 

podľa osobitného predpisu. V zmysle § 25 ods. 1, 2 a 5 Zákona č. 596/2003 Z. z. sa Rada školy 

skladá z 5 až 11 členov. Za ustanovenie rady školy zodpovedá zriaďovateľ.  

Vzhľadom na to, že Materská škola Ul. kozmonautov 1793/14, Rožňava má len 2 triedy a 

fyzický počet zamestnancov je 6, rada školy má 7 členov - dvaja zvolení zástupcovia 

pedagogických zamestnancov, jeden zvolený zástupca ostatných zamestnancov školy, dvaja 

zvolení zástupcovia rodičov, ktorí nie sú zamestnancami školy a dvaja delegovaní zástupcovia 

zriaďovateľa.  

Po vzájomnej diskusii členov Komisia vzdelávania a mládeže odporúča za svojich zástupcov 

delegovať do Rady školy pri Materskej škole Ul. kozmonautov 1793/14, Rožňava PaedDr. 

Kvetoslavu Kostyánszku a Mgr. Matúša Bischofa. 

 

Bod rokovania: 2. Delegovanie zástupcov zriaďovateľa do Rady školy pri Materskej škole, Ul. kozmonautov 

1793/14, Rožňava 
Číslo uznesenia:   02/11/2021 

Členovia komisie hlasovali:   6 hlasovali za, 3 neprítomní 
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Uznesenie č. 02/11/2021– komisia vzdelávania a mládeže odporúča delegovať do Rady školy 

pri MŠ Ul. kozmonautov 1793/14, Rožňava nasledovných zástupcov zriaďovateľa:  

PaedDr. Kvetoslavu Kostyánszku a  Mgr. Matúša Bischofa. 

 

k bodu č. 3 

Plnenie uznesení 

PaedDr. Kvetoslava Kostyánszka – oboznámila členov s plnením uznesenia č.1/10/2021. 

Mgr. Alžbeta Tamásová informovala členov komisie, že na plnení uznesenia č.2/10/2021 sa 

ešte pracuje, nakoľko je potrebné najprv vybrať vhodné priestory.  V návrhu sú rôzne 

alternatívy a uvažuje sa nad niektorou z materských škôl kvôli ľahšej adaptácii dieťaťa 

a prechodu z detských jaslí na predprimárne vzdelávanie v MŠ. Úloha bude riešená 

v spolupráci s odborom sociálnym, nakoľko sa jedná o sociálne zariadenie, na ktoré je 

vyhlásená výzva na Edotáciu: Operačné programy- Integrovaný regionálny operačný program, 

ktorej cieľom je aj podporiť rozvoj služieb a starostlivosti o dieťa do troch rokov veku na 

komunitnej úrovni. 

Mgr. Matúš Bischof pozval vedúcu odboru školstva Mgr. Tamásovú a  vedúcu odboru 

sociálnych vecí a bytovej politiky Mgr. Valkovú /ktorú osobne osloví/ k prerokovaniu návrhu 

s poslancami.  

 

k bodu č. 4 

Rôzne 

Vedúca odboru školstva Mgr. Alžbeta Tamásová informovala prítomných o aktuálnych 

otázkach týkajúcich sa školstva: 

 

 Aktuálna situácia na školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta:  

 

Na základe zhoršujúcej sa epidemiologickej situácie v okrese Rožňava, zasadala dňa 

 26.11.2021 regionálna protiepidemická komisia okresu Rožňava, ktorá sa jednohlasne zhodla 

na obmedzení prevádzok niektorých škôl v okrese Rožňava. Od pondelka 29.11.2021 bola 

vyhláškou uverejnenou vo vestníku vlády v okrese Rožňava obmedzená prezenčná forma 

výučby na všetkých stredných školách a na druhom stupni základných škôl, kde prebieha 

dištančné vyučovanie; výučba na prvom stupni základných škôl prebieha prezenčne. Prevádzka 

v materských školách pokračuje tiež prezenčne, v MŠ- Štítnická sa situácia zhoršuje, dve triedy 

sú v karanténe, pozitívny personál aj deti. Počty detí a situáciu v školách priebežne 

monitorujeme. V materských školách sa stretávame s nepochopením rodičov čo sa týka vstupu  

do priestorov školy a školského zariadenia, ktoré je možné v režime OP. 

 

Projekt MŠVVaŠ SR „Učitelia pre 21. storočie“ a Rožňavský edukačný klaster:  

o aktuálnej činnosti Regionálneho centra podpory učiteľov informovali prítomných Mgr. 

Alžbeta Tamásová, PaeDr. Kvetoslava Kostyánszka, Mgr. Matúš Bischof. Do diskusie sa 

zapojil Mgr. Richard Szőllős. 

V dňoch 17.11. – 20.11.2021 sa v Kutnej Hore konalo pracovné stretnutie mamažmentu 

RCPU s Eduzměnou /nadačný fond/- pilotný projekt  v Čechách, kde pôsobia nezávislý 

odborníci, zástupcovia štátnych inštitúcii ako aj nadácií, ktorých spoločným cieľom je zlepšiť 



miestny vzdelávací systém regiónu Kutnohorsko. Stretnutia sa zúčastnili aj kolegovia z RCPU 

v Martine a zástupca MŠVVaŠ SR Martin Kríž. Pracovné stretnutie bolo zamerané na výmenu 

skúseností a vzájomnú inšpiráciu k inováciám vo vzdelávaní.  

K realizácii pilotného projektu vybrali jeden región – Kutnohorsko, v porovnaní podobný 

s našim regiónom čo sa týka počtu, zloženia obyvateľstva ako aj baníckej histórie. Projekt majú 

plánovaný na 5 rokov a zapojené sú do neho materské, základné a stredné školy. Vytvorené 

majú pracovné skupiny, ktoré sa venujú práci s učiteľmi, riaditeľmi, deťmi, rodičmi, 

zriaďovateľmi, majú pozíciu sprievodcov /podobné našim mentorom/, títo sa však venujú 

širším aktivitám ako je napr. rozvojový plán školy a iné.  

Pracovné stretnutie bolo prínosné pre obe strany, mohli sme projekty vzájomne 

porovnať,  inšpirovať sa navzájom a môžeme konštatovať, že model zriadenia RCPU 

v spolupráci so samosprávou sa nám javí ako vhodný spôsob realizácie činnosti, za podporu 

ďakujeme aj členom komisií MZ ako aj vedeniu samosprávy a podpore primátora mesta 

Rožňava. Aj vďaka nášmu gestorovi Marekovi Kmeťovi máme za sebou kus práce a snažíme 

sa napredovať a prinášať do nášho regiónu pozitívnu zmenu.  

Na školách, kde je o ponúkané činnosti záujem, aktívne prebiehajú činnosti mentoringu, 

observácie vyučovacích hodín, individuálne konzultácie, v materských školách prebieha 

aktualizačné vzdelávanie zamerané na digitalizáciu. Momentálne však aj my musíme reagovať 

na zhoršujúcu sa situáciu Covid-19. Mentori RCPU zároveň priebežne absolvujú vzdelávania 

rozširujú a inovujú svoje profesionálne kompetencie v rôznych oblastiach IT akadémia- 

školský digitálny koordinátor, Didaktické reflektívne komunity- diagnostika učiteľského 

kolektívu.  

3.12.2021 prídu na pracovné stretnutie s mamažmentom a tímom mentorov RCPU zástupcovia 

MŠVVaŠ SR- Martin Kríž a Peti Urbán.  

10.12.2021 budú mať mentori supervíziu s lektorkou Kristínou Uhlíkovou z Teach for 

Slovakia. 

V rámci aktivít REK-u učitelia z nášho regiónu mohli 25.11.2021 absolvovať webinár s V. 

Burjanom na tému zmeny v škole. Pre učiteľov z regiónu sa pripravuje tiež vzdelávanie-

Hejného matematika. 

V spolupráci s vydavateľstvom ABCedu sa pripravuje v decembri pracovné stretnutie 

s riaditeľmi ZŠ v okrese Rožňava, riaditeľkami MŠ ako aj workshopy pre učiteľov ZŠ, MŠ 

k tematike finančná gramotnosť a hravé učenie. 

K téme inklúzia komunikujeme s p. Zuzanou Sojkovou, hľadáme možnosti zapojenia sa do 

projektovej výzvy aktivačného projektu zameraného na inovatívne postupy pri práci 

s rizikovými skupinami. 

 

Záver 

Mgr. Eduard Mihók predseda komisie vzdelávania a mládeže poďakoval prítomným za účasť 

a zasadnutie ukončil. 

Harmonogram zasadnutí komisií MZ v roku 2022, bude schválený MZ v mesiaci december. Po 

jeho schválení bude zaslaný členom. 

 

 

Zapísala: PaedDr. Kvetoslava Kostyánszka v.r.                              Mgr. Eduard Mihók v.r. 

                                  tajomník komisie                predseda komisie 


